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Abstract (en)
The invention relates to the use of a steel, consisting of (in % by weight): not more than 0.02% of C not more than 1.0% of Si not more than 1.0% of
Mn not more than 0.045% of P not more than 0.030% of S 14.5 to 16.0% of Cr not more than 0.5% of Ni not more than 0.5% of Mo not more than
0.020% of N 0.4 to 1.0% of Nb 0.2 to 1.0% of Ti 0.10 to 0.50% of Zr the remainder being iron and customary smelting-related impurities and the
ratio niobium : titanium : zirconium being 2.0 to 3.5 : 2.0 to 3.5 : 1.0 to 1.5 and the sum of the elements niobium, titanium and zirconium being not
more than 1.8%, in the form of hot- and/or cold-rolled strip having good working and welding properties, as a material for the production of corrosion-
resistant components which are used at temperatures up to 950 DEG C.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft die Verwendung eines Stahls, bestehend aus (in Gew.-%): max. 0,02 % C max. 1,0 % Si max. 1,0 % Mn max. 0,045 % P max.
0,030 % S 14,5 bis 16,0 % Cr max. 0,5 % Ni max. 0,5 % Mo max. 0,020 % N 0,4 bis 1,0 % Nb 0,2 bis 1,0 % Ti 0,10 bis 0,50 % Zr Rest Eisen und
übliche erschmelzungsbedingte Verunreinigungen, wobei das Verhältnis Niob : Titan : Zirkonium = 2,0 bis 3,5 : 2,0 bis 3,5 : 1,0 bis 1,5 ist und die
Summe der Elemente Niob, Titan und Zirkonium höchstens 1,8 % beträgt, in Form von warm- und/oder kaltgewalztem Band mit guten Umform- und
Schweißeigenschaften als Werkstoff zur Herstellung von korrosionsbeständigen Bauteilen, die bei Temperaturen bis 950 <o>C eingesetzt werden.
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